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AANPAK VAN POLTIE EN GERECHT IN PROBLEEMWIJKEN HEREVALUEREN 
 

Naar aanleiding van de zware incidenten vrijdagavond in de wijk Meulenberg van de Limburgse 

gemeente Houthalen-Helchteren laait de discussie inzake geweld tegen de politie weer hoog op. Daarbij 

wordt een beschuldigende vinger uitgestoken naar de ministers van justitie en binnenlandse zaken. Dat 

is begrijpelijk omdat er blijkbaar weinig impulsen uitgaan van de ministers naar de 4 verschillende 

werkgroepen toe die werden opgericht in het kader van een globale aanpak van geweld tegen politie. 

Vooral de werkgroep die zich buigt over de relatie politie en justitie heeft er een hele reeks 

vergaderingen opzitten zonder de politievakbonden daarbij te betrekken. En dat terwijl het net de 

bedoeling was om in de werkgroepen met alle partners rond de tafel constructief oplossingen uit te 

werken. Terecht zijn alle syndicale organisaties daarover misnoegd en dat werd in een gezamenlijk 

schrijven aan de minister van justitie ook meegedeeld. 
 

Toch dienen we te vermijden ons uitsluitend door die misnoegdheid te laten leiden in het specifiek geval 

van de problemen in de wijk Meulenberg. Wie herinnert zich niet meer de commotie die zich voordeed 

in de loop van september 2008 ? De buschauffeurs van lijn 48 reden  toen gedurende een tweetal weken 

niet meer door de wijk na het zoveelste incident waarbij er stenen naar de voorbijrijdende bussen 

werden gegooid. Quasi unaniem smeekten de buurtbewoners die het goed meenden om een veel 

strengere aanpak in hun wijk. Wat is daarvan in huis gekomen ? 

Iedereen kon al snel vaststellen dat er trouwens meer aan de hand was. Terwijl politie en gerecht in de 

daarop volgende weken op zoek gingen naar de daders, zond ter zake op 18 september 2008 een 

reportage uit waarin een dader herkenbaar en doodleuk bekende stenen te gooien uit verveling. De 

cameraploeg werd na enkele minuten filmen ook gevraagd op te krassen. Voor zij die de reportage nog 

eens willen herbekijken : http://www.youtube.com/watch?v=yiXjfanEMUA .  Dat er meer aan de hand 

is dan wat stenen gooien uit verveling weten zowat alle Limburgse politionele, gerechtelijke en 

bestuurlijke overheden ook wel. Dat bleek nog maar eens in de marge van de recente debatten over 

mogelijke fusies van politiezones in Limburg. 
 

De vraag is dan ook of daar inmiddels iets aan werd gedaan ? Werden er actieplannen ontwikkeld 

waarbij de nodige mensen en middelen werden vrijgemaakt om die wijk terug “onder controle” te 

krijgen? En werden er de nodige voorzorgsmaatregelen genomen voor de veiligheid van het personeel in 

geval van risicovolle tussenkomsten in deze probleemgebieden ? Werden de tactische en operationele 

politieprocédés aangepast aan deze specifieke omgeving zoals dat al jaren gangbaar is in bepaalde 

Brusselse wijken ? Waarom konden die bijsturingen, als ze al werden doorgevoerd, deze nieuwe 

incidenten niet voorkomen of beter indijken ? 
 

Dit vormt nog maar een greep uit de talrijke vragen die zich opdringen en die de vertegenwoordigers 

van het NSPV zullen stellen in de diverse bevoegde organen die bij deze problematiek betrokken zijn.  

Tevens zullen wij de minister van binnenlandse zaken vragen om de inspectiediensten van de politie 

opdracht te geven een onderzoek te voeren op basis van voormelde overwegingen zodat er duurzame 

lessen kunnen getrokken worden. Het antwoord van de minister dat een nulrisico niet bestaat neemt nog 

niet weg dat er alles aan gedaan dient te worden om dat wel na te streven. 

Inmiddels wensen wij de slachtoffers een spoedig herstel toe en hopen we dat het gerecht, dat deze maal 

wel kort op de bal lijkt te spelen, alle daders snel ter verantwoording roept. 
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